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BORALIS PANORAMA LIVECAM I BERLEVÅG HAVN 

 

 

Saksbehandler:  Odd Erling Myhren Tjøstheim Arkiv: P40   

Arkivsaksnr.: 13/697   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

74/13 Formannskapet 14.10.2013 

 

Innstilling: 

Fremlagt forslag legges frem til diskusjon i formannskapet. 
 

 

Saksutredning: 
 
Bakgrunn: 
Boralis Panorama livecam er et 360 graders roterende stillkamera som tar bilder hvert 
10 – 15 minutt av hele indre og ytre havn.   
 
Vurdering: 
Etableringen av et slikt kamera, med tilhørende webserver og bildearkiv er et nyttig 
verktøy for mange aktører som opererer i havna. Tjenesten er viktig for 
seilingssikkerhet og er en verdifull informasjonskilde til bla. hurtigruta før innseiling og 
kommunens driftmessige arbeid. Kameraet er teknisk kvalitetsmessig og har en 
bildeoppløsning på 2 x HD.  
 
Selve produktet er et 360 graders panoramakamera som tar bilder hvert 10 – 15 
minutt, dette legges ut på websiden samtidig som det arkiveres på en server slik at 
man har muligheten til å spole seg tilbake i tid.  
 
Tjenesten har en årlig kostnad på mellom 25.000 og 30.000 i året og driftes av 
leverandøren. Det kan nevnes at Vadsø havn nylig inngikk en slik avtale med 
leverandøren.  
 
Den primære hensikten for en slik investering for Berlevåg kommune vil være å øke 
sjøsikkerheten og profileringen av havna. Tjenesten gir alle en anledning til å sjekke 
værforhold, trafikk og aktivitet 24 timer i døgnet. Det gir også kommunen en fin 
mulighet til å drifte havna på en mer oversiktelig måte da båtregistrering blir mer 
oversiktlig. 
  
Kameraet er for en prøveperiode montert på trønderneset og kan besøkes ved å 
besøke følgende webadresse: http://portberlevog.livecam360.net/. Det vil bli gjort en 
presentasjon av produktet under formannskapsmøte.  
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

http://portberlevog.livecam360.net/
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BERLEVÅG HAVN - ORIENTERINGS- OG DRØFTINGSSAKER 

 

 

Saksbehandler:  Robert Moan Arkiv: P00   

Arkivsaksnr.: 13/711   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

75/13 Formannskapet 14.10.2013 

 

Innstilling: 

Sakene legges fram til drøfting uten innstilling 
 

 

 
Orienteringssaker: 

 Mudring indre havn 
o Regulering av sjødeponi 
o Strandsonedeponi rene masser 
o Alternativt deponi på land??? 
o Strandsonedeponi farlige masser – Kystverkets ansvar 

 

 Ny indre molo 
o Båndlagt område i ny områdeplan 
o Erverv av strandeiendom fra Arctic Fiskeriservice 
o Finansiering ikke avklart  

 

 Trelastkaia 
o Riving gjennomført 
o Finansieres over disposisjonsfond 
o Kostnad ca 2 mill inkl mva 

 

 Miljøstasjon indre havn 
o Finansieres av oppsparte midler 
o Kostnad ca 360 000,- inkl mva 

 

 Avfallshåndtering havnene 
o Miljøplan Bvg havn??? 

 Forsinket pga utfordringer knyttet til kartlegging 
o Miljøkartlegging næringsliv? 

 Få innspill 
o Dårlige rutiner grunnet økonomi og personellsituasjon 
o Store utgifter knyttet til farlig avfall 
o Forurensning og forsøpling på havneområdet 

 

 Dreneringsrister i indre havn 
o Montering av avrenningsrister i indre havn grunnet oppsamling av 

slogvann (mellom hydraulikken og polar og ved Dypfjord sin kaiplass) 
o Finansiert over driftsbudsjett 

 
 

 Havnebåt / beredskapsbåt i Berlevåg indre havn 
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o Berlevåg kommune har ikke tilgang til fartøy til bruk i havneområdene. 
Dette er uheldig både sett i lys av vårt beredskapsansvar, men også i 
lys av behovet for jevnlige inspeksjoner i havnebassenget. 
 

 Strategiplan for havnene 
o Flere tiltak ikke gjennomført grunnet stram økonomi 
o Handlingsplan 2014 må utarbeides 

 

 Prosjekt havneutvikling 
o Dette prosjektet er inntil videre lagt i bero grunnet usikkerhet rundt 

finansiering av mudring i liggehavn og knyttet til finansiering av ny indre 
moloarm. Dette fordi vi mente det var uklokt å bruke store økonomiske 
midler til detaljprosjektering i et område som er avhengig av mudring før 
det kan bygges ut. 

 

 Hurtigrutekai 
o Avventer tilbakemelding fra Siemens knyttet til lossing av Vindmøller 
o Utfordringer knyttet til vedlikehold – mye av fendringsverket i stort forfall, 

kan raskt falle ned / slites løs 
o Store utfordringer i deler av kaidekket – må utbedres pga vanskeligheter 

i håndtering av gods 
o Ny port må installeres som følge av store kjøretøy på kaia 
o Store vedlikeholdskostnader må påregnes i årene fremover 

 

 ISPS 
o Sikkerhetsplan oppdatert, mellomliggende revisjon gjennomført 
o Avvik må følges opp for å sikre at disse lukkes – Norlines 

 

 Kongsfjordbruket 
o Jon Edvard Johnsen arbeider for å overta Giæver-bruket, og er i en 

dialog med både Innovasjon Norge og Berlevåg kommune for å etablere 
samarbeid rundt dette prosjektet. Det utredes blant annet oppstart av 
levendelagring av Torsk i Kongsfjord havneområde. 

o Johnsen ønsker at kommunen skal bidra til finansiering av en moloarm 
utenfor Giæverbruket for å sikre kaiområdene mot urolighet fra sør. 

 

 Budsjettforslag Havnekassa 2014 
o Forslag til videreføring av årets budsjett, fremmes i forbindelse med 

behandling av økonomiplanforslaf\g for 2014-2017. 
 

 Overføring av arbeidsoppgaver til Odd Erling Myhren Tjøstheim 
 
Særlig viktige avklaringer: 

 Fremtidig organisering og drift? 
o Norlines Fjærtoft avrunder driften ila 1-2 år 

 
 
 

 Finansiering av havneutbygging? 
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o Bør avklares for å gi et rammeverk for hvordan det skal jobbes med 
dette spørsmålet i administrasjonen. 

o Kystverket og Finnmark fylkeskommune (finansierer inntil 50 % ved 
maks uttelling) 
 

 Hvordan etablere styrket inntektsgrunnlag i havna? 
o Revidering av avgiftsregulativet? 
o Overtakelse av private kaier i indre havn? 

 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


